
 

Zápis ze zasedání parlamentu 
18. 5. 2015 19:00, 

Sinkuleho Kolej 
 

Zápis provedl: Saša Zejnilović 

Prezenční listina 
Delegáti: 

Prezident Michal Halenka 
Silicon Hill Jakub Brož 
PodOLee Karel Jakubů 
Buben Veronika Huvarová 
Masařka Lukáš Koštenský 
Sincoolka Jakub Tauchman 
Hlávkova kolej Miroslav Zajíc 
Orlík Vitaliya Gusarova 
BION Tomáš Pokorný 
BEST Angelika Pruchová 
eFDrive Marie Dvořáková 
ESC Pavel Průcha 
Křesťanský klub Marek Záveský 
STOH Petr Hnyk 
IAESTE Ondřej Barda 
ISC Milan Kovář 
AS ČVUT Stanislav Jeřábek 

Hosté: Saša Zejnilović, Ondřej Hába, Marie Hoťková, Ondřej Barda, Krzysztof                   
Urbaniec, Jakub Huspek, Martin Andrycek, Jan Mára, Jan Vrkoslav, Petr Hodač,                     
Kateřina Pacáková, Oldřich Štumbauer, Václava Sedlmajerová, Tomáš Roubal,               
Michal Schiller, Vlastimil Černý 

 

1 Usnesení Kontrolního výboru 
Kontrolní výbor SU ČVUT zrušil zasedání klubu PodOLee. Klub slíbil, že dodá 
potvrzení, že všichni členové představenstva věděli o zasedání, a tudíž se jedná 
o platné zasedání. Zástupce PodOLee stále není přítomen. Pokračujeme 
v dalších bodech zasedání. 
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2 Uzel 2015 
Podklady byly poslány do konference parlament@su.cvut.cz 18. května 2015 v 
18:40.  
M. Halenka: Jak dopadl finančně minulý ročník? Stačí hrubě. 
M. Dvořáková: Byli jsme v plusu. Odhadem 5 500, Kč 
M. Záveský: Kolik tam jezdí lidí?  
M. Dvořáková: Tak 93. Maximální kapacita je 100.  
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickoučinnost klubu               
eFDrive ve znění, v jakém byla zaslána do Parlamentu 18. května                     
2015, 18:40. 
OHP: 14; 14:0:0 → Schváleno 

 

19:16 Příchod Petra Hnyka.  

Vsuvka: M. Halenka se ptá, zda se mohou probrat body, které byly zaslány 
po termínu. Nikdo není proti. Lidé jsou žádáni o to, aby na tyto věci 
nezapomínali a posílali je v čas.  

3 Schválení ekonomické činnosti Silicon Hillu 
Silicon Hill žádá o přeschválení ekonomické činnosti pro rok 2015. Obohatili ji o                         
prodej starších reklamních předmětů. 
V. Sedlmajerová: Přemýšleli jste o tom dát tyto věci do Červeného kříže? 

J. Brož: Nepřijde nám dobré dávat tyto věci do charity. Možná do jiných částí                           
SU. 
M. Hoťková a M. Dvořáková se k těmto věcem hlásí pro použití na společné                         
akce.  
V. Černý: Chtělo by to přidat tam bod nebo řádek říkající: „Prodejní cena                         
předmětu musí být vyšší než cena nákupní.“ 
Parlament souhlasí. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ceník ekonomických             
činností klubu Silicon Hill ve znění, v jakém byl zaslán do konference                       
Parlamentu 18. května 2015, 19:42.“ 
OHP: 15; 15:0:0 → Schváleno 
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19:40 Příchod Karla Jakubů.  

 

4 Odpouštění příspěvků v cizích klubech 
Návrh M. Halenky a J. Brože. Už to tu jednou bylo. Jedná se o odpouštění                             
členských příspěvkův jiném klubu SU, než je domácí, a s tím i spojené čerpání                         
výhod.  
K. Jakubů: Jsem pro a mělo by o tom vždy hlasovat představenstvo daného                         
klubu. 
K. Urbaniec: Jednalo by se jen o CEN, kolejní kluby nebo o všechny? 
M. Halenka: Žádost by měla vždy vycházet z centrály, ale konečny hlas by mělo                         
představenstvo daného klubu. 
J. Brož: Mělo by se to vztahovat na všechny. Všichni jsme jedna SU! 
K. Jakubů: Pokud má vážnězásluhy, tak ano, ale pokud bude danému klubu, od                           
kterého by dostal odpustky, škodit, tak ne. 
Jedná se jen o průzkum názoru. Zatím se pozitivněvyjádřila Masařka, Buben,                       
Sincoolka, Orlík, Hlávkova kolej a Bion. 
 
20:30 Příchod Jakuba Tauchmana.  

5 Odvoláni proti rozhodnutí KV 
V. Černý: V mailu jsem se odvolával na špatný článek. Byl myšlen článek 8.                         
Pozvání na zasedání představenstva bylo zasláno 19h předem a ne 48h.  
K. Jakubů: Přidával se jen jeden bod a jinak o zasedání všichni věděli dlouho                           
dopředu.  
(K. Jakubůpředkládá čestné prohlášení členůpředstavenstva, že o zasedání                   
věděli.) 
M. Schiller: Chybí tam správce bloku A. 
K. Jakubů: Ten není. Rezignoval. 
M. Schiller: Nerezignoval v souladu se stanovami.  
K. Jakubů: Avšak nedostavil se a neomluvil se z 3 po sobějdoucích zasedání                           
a mandát mu tím pádem padá. (Hledá se důkaz v logu.) 
K. Jakubů: Předložil logy jako důkaz. 
Čestné prohlášení je platné. M. Halenka navrhuje usnesení, které dá parlamentu                     
moc zrušit usnesení KV. Poté se rozhodne o usnesení KV.  
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT si uděluje právo zrušit usnesení                 
Kontrolního výboru ze dne 11. května 2015.“ 
OHP: 17; 9:2:6 → Schváleno 
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„Studentský parlament SU ČVUT ruší usnesení Kontrolního výboru ze                 
dne 11. května 2015.“ 
OHP: 17; 8:4:5 → Zamítnuto 

 
 

6 Info z Akademického senátu ČVUT 
● Vyhlášeny výsledky voleb do AS FBMI. Novými senátory jsou Tomáš 

Pokorný a Pavel Böhm, 
● vyhlášeny volby do AS na FSv, 
● rozpis příspěvků a dotací na rok 2015 schválen, 
● AS nepodpořil odvolání prorektora pro vědu a výzkum, přesto byl 

rektorem odvolán, 
● pokračuje se v plánovaných přípravách na sjednocení rozvrhů a 

místností, 
● pozvání na další zasedání AS 27. května v 13:30 na RČVUT. 

 
 

7 Různé  
a) M. Schiller: Děkuje všem za spolupráci. Mandát mu končí 22. května 2015. 
b) O. Barda: Zve všechny na volbu prezidenta IAESTE ČVUT Praha do školícího 

centra Silicon Hillu.  
c) Další parlament bude 18. června na Strahově.  

Konec schůze 
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